
From: Glenn Williams [mailto:GWilliams@tunngavik.com]  
Sent: June 11, 2014 2:19 PM 
To: Jim Noble 
Cc: Virginia Lloyd; Stephen Pinksen 
Subject: Follow up letter from GN-NTI meeting 
 
Jim: 
 
In response to the GN’s letter faxed to the Board, NTI can confirm that 
 

1) for the reasons mentioned in NTI’s report to the Board yesterday, NTI does not plan to provide a 
further written submission to the Board by June 27, and  

2) NTI is willing to meet again with the GN following July 15, when NTI would intend to reply to the 
GN’s June 27 submission. 

 
Glenn Williams 
On Behalf of  
 
Virginia Lloyd – COO 
Nunavut Tunngavik Inc. 
 
 
 
 
 
ᐅᕙᖖᒐᑦ:  ᒋᓕᓐ ᕗᐃᓕᐊᒻᔅ 
ᓇᑦᓯᐅᔾᔭᖅ:  ᔫᓂ 11, 2014 
ᐅᕗᖓ:  ᔨᒻ ᓅᑉᐳᓪ 
ᐱᖃᑕᑦ:  ᕗᕐᔨᓂᐊ ᓗᐃᑦ; ᓯᑏᕙᓐ ᐱᓐᒃᓴᓐ 
ᐱᓪᓗᒍ:  ᑭᖑᓪᓖᑦ ᑎᑎᖅᑲᑎ ᐅᕙᖖᒐᑦ ᒐᕙᒪᓐᑯᑦ ᓄᓇᕗᑦᒥ-ᑐᖖᒐᕕᒃᑯᑦ ᑲᑎᒪᓂᖏᓐᓂᒃ 
 
ᔨᒻ: 
 
ᑭᐅᔾᔪᑏᑦ ᐅᑯᓄᖓ ᒐᕙᒪᓐᑯᑦ ᓄᓇᕗᑦᒥ ᓱᑲᑦᑐᒃᑰᕐᑎᑕᖏᑦ ᑲᑎᒪᔨᓄᑦ, ᑐᖖᒐᕕᒃᑯᑦ ᓇᓗᓇᐃᕐᓯᒍᓐᓇᕐᑐᑦ ᐃᒫᒃ: 
 

1) ᐱᔾᔪᑎᒋᓪᓗᒋᑦ ᐅᖃᕐᑕᐅᒪᔪᑦ ᑐᖖᒐᕕᒃᑯᑦ ᐅᓂᒃᑳᖏᓐᓂ ᐅᕗᖓ ᑲᑎᒪᔨᓄᑦ ᐃᑉᐸᑦᓴᖅ, ᑐᖖᒐᕕᒃᑯᑦ 
ᐸᕐᓇᓯᒪᖖᒋᑦᑐᑦ ᑐᓂᓯᓂᕐᒥᒃ ᐊᓯᒃᑲᓐᓂᖏᓐᓂᒃ ᑎᑎᕋᕐᓯᒪᔪᓂᒃ ᐅᓂᒃᑳᓂᒃ ᑲᑎᒪᔨᓄᑦ ᑎᑭᖖᒋᓐᓂᖓᓂ ᔫᓂ 
27, ᐊᒻᒪᓗ 

2) ᑐᖖᒐᕕᒃᑯᑦ ᖃᓄᐃᑦᓴᖏᑦᑐᑦ ᑲᑎᒪᖃᑎᖃᒃᑲᓂᕐᓂᕐᒥᒃ ᒐᕙᒪᓐᑯᓐᓂᒃ ᓄᓇᕗᑦᒥ ᑭᖑᕐᖓᒍᑦ ᔪᓚᐃ 15, 
ᑕᐃᑲᓂ ᑐᖖᒐᕕᒃᑯᑦ ᑭᐅᒐᓱᐊᕐᓂᐊᕐᑐᑦ ᐅᑯᐊ ᒐᕙᒪᓐᑯᑦ ᓄᓇᕗᑦᒥ ᔫᓂ 27 ᐅᓂᒃᑳᖏᓐᓂᒃ. 

 
ᒋᓕᓐ ᕗᐃᓕᐊᒻᔅ 
ᐱᔾᔪᑎᓪᓗᒍ 
 
ᕗᕐᔨᓂᐊ ᓗᐃᑦ – ᐊᖓᔪᖄᖅ ᐊᐅᓚᓂᖏᓐᓄᑦ 
ᓄᓇᕗᑦ ᑐᖖᒐᕕᒃ ᑎᒥᖓᑦ 
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